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Notulen ALV 

Datum, tijd: 19 februari 2015, 15.00 uur 

Locatie: HT 700B 

 

Aanwezigen 

Naam Vereniging 

Thijs Baltes OSb 

Edo Kant OSb 

Pim Willems OSb 

Kevin Heubach OSb 

Carmen Smeenk OSb 

Ingrid van den Brink (Kandidaat) OSb 

Vincent Hommersen OSb 

Wouter Deenik OSb 

Mark Swanenberg Daedalus 

Beerend Gerats S.A. Proto 

Jasper Lustig Kasco 

Bart Bussmann S.A. Atlantis 

Janneke Hendriks Sirius 

Jaap Nieland S.V. Arago 

Nico Hendrickx S.V. Arago 

Mickey Derks E.T.S.V. Scintilla 

Roel Mentink E.T.S.V. Scintilla 

Wietske Bastiaansen W.S.G. Abacus 

Hidde Wieringa W.S.G. Abacus 

Stijn van Winsen UReka 

Niels v/d Vlugt W.T.S. Ideefiks 

Wouter Versluijs W.T.S. Ideefiks 

Elise Pul Student Union 

Laura Koot  Student Union 

Maschja Baas Dimensie 

Bo Verhoef S.v. Communiqué 

Fabian Klaster S.v. Communiqué 

Rien Heuver I.C.T.S.V. Inter-Actief 

Tess Peltenburg S.V. Stress 

Wessel Pot W.S.G. Isaac Newton 

Rianne Swiersema W.S.G. Isaac Newton 

Anne Hofman ConcepT 

Hidde Kats ConcepT 

Sylvio van Ditzhuizen S.V.A.T. Astatine 

Cas Keizers C.T.S.G. Alembic 
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1. Opening 
15.06 geopend. 
 
2. Vaststellen agenda  
Er zijn geen wijzigingen.  
 
3. Mededelingen  

a) OS-bestuur  
a. Kevin geeft aan dat de Activismemonitor verstuurd is, of iedereen deze in zou willen 

vullen. 
b. Elise vult aan dat de Activismemonitor voor de studenten begin maart rondgestuurd 

zal worden. 
b) OS-commissies  

- 
c) Studieverenigingen  

a. Maschja van Dimensie geeft aan dat ze eerder weg moet, Nina van Dimensie zal 
echter iets later aanschuiven. In de tijd dat geen van beide aanwezig is machtigt ze 
S.v. Communiqué. 

d) Student Union  
a. Dit is de laatste keer dat Elise erbij is, vanaf de volgende ALV zal Laura er in haar 

plaats zitten. Laura zal later in de vergadering aanschuiven. Er zijn twee meldingen: 
- de activismemonitor is inderdaad opgestuurd. 
- denk aan de activisme erkenning die je aan kan vragen voor de besturen 

die klaar zijn.  
e) Universiteitsraadpartijen  

a. Stijn geeft een update over de dingen waar UReka op het moment mee bezig is: 
- dat ze op het moment bezig zijn met de Engelse taal en opleidingen, dat dit 

geen must is voor alle opleidingen. 
- Daarnaast wordt het BSA, de 45 EC eisen, in combinatie met het TOM op 

het moment besproken. 
- Samen met het SU wordt er een stuk opgesteld over activisme. 
- En als laatste, UReka zoekt nog opvolgers voor september, mocht je hier 

interesse in hebben laat hem dit dan vooral weten.  
f) Andere aanwezigen  

- 
4. Notulen  

 Notulen ALV d.d. 29 januari 2015  
o Aanwezigheidslijst:  

Wessel geeft aan dat hij toen nog kandidaat-bestuur van Newton was, dit moet 
aangepast worden. 
Bart van Atlanis achternaam is met dubbel n, dit moet aangepast worden. 

o Pagina 1:  Maschja geeft aan dat Fabian erin staat als Communiqué en Dimensie, 
waar in de notulen nu Dimensie staat moet dus Fabian staan. 

o Pagina 3: Rien vraagt zich af of er al een terugkoppeling is geweest naar de ABC 
Kevin geeft aan dat hij dit nog moet doen: 
AP Kevin: terugkoppelen aan de ABC. 

o Pagina 5: Scintilla verlaat de zaal moet worden, Roel verlaat de zaal, aangezien 
Mickey nog aanwezig was.  

o Rondvraag: Atlas moet Atlantis worden. 
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Met de genoemde wijzigingen zijn de notulen goedgekeurd. 
 

 Behandeling actiepunten:  
o OSb: Algemene vragenlijst opstellen om cijfers over TOM en activisme te verkrijgen    
✔Deze vragenlijst is ondertussen al opgestuurd, het OSb wil vragen of alle verenigingen 
deze willen invullen. 
AP Besturen: Algemene vragenlijst invullen.  
o OSb: Wijzigingen Activismebeurzen reglement doorvoeren. 
✔ Dit is gebeurd, Kevin moet deze wijziging alleen nog even doorsturen naar alle  
verenigingen. 
AP Kevin: Wijzigingen Activismebeurzen reglement doorsturen naar verenigingen. 
o OSb: Contract met webwinkel verspreiden bij verenigingen. 
✔ Alle verenigingen hebben dit contract ondertussen ontvangen. 

   
Bespreekpunten   

5. Studiereizenelective (ter informatie) (stuknummer 2015021901)  

 Rien licht het document toe wat hij heeft ingestuurd, over dat de studiereis volgens de 
elective plaats moet vinden in week 7 t/m 9 van het 1e kwartiel. Wat inhoudt dat er nog maar 
maximaal 1 week nareizen kan worden aangeboden. Een optie zou zijn om de studiereis in te 
korten, waardoor mensen langer kunnen nareizen.  

 Stijn vraagt zich af wat de rest hier van vindt. 

 Thijs geeft aan dat kwartiel 1 geen fijn moment hiervoor is, voor nareizen is 4 handiger. Er is 
verder voor hem geen duidelijkheid over en toelichting geweest waarom in 1. Inkorten is een 
optie maar wel lastig in verband met subsidie van het UFonds. 

 Rien geeft aan dat dit is omdat kwartiel 1 en 2 de keuzeruimte is. En hij zegt dat wanneer 
internationalisering van UT van belang is zij hier wel goed over na moeten denken. Als 
hierdoor mensen minder mensen zouden gaan zou dit niet goed zijn hiervoor. Misschien dat 
elective2 en 1 omgedraaid kunnen worden, dan zit in ieder geval de kerstvakantie er nog bij.  

 Roel en Janneke vragen zich af of een paar dagen extra nareizen meerwaarde heeft in het 
geval dat de studiereis zelf in gekort zou worden. 

 Rien geeft aan dat daarom misschien de suggestie om het in het tweede kwartiel plaats te 
laten vinden beter is.  

 Thijs vraagt zich af of er al is nagevraagd wat ze nu in de andere kwartielen doen. 

 Kevin vraagt wat we hier nu verder mee willen doen. 

 Rien geeft aan dat de opties die hij nu ziet zijn dat het of in een ander kwartiel plaatsvindt of 
dat het ingekort wordt. 

 Wessel geeft aan dat er misschien de mogelijkheid bestaat dat er een elective van een half 
jaar van gemaakt kan worden, van 2 kwartielen. 

 Wat volgens Rien niet mogelijk is omdat de universiteit 1 kwartiel wil. 

 Fabian geeft aan dat het voor activisme en het vinden van mensen voor de SRC het 4e 
kwartiel ook wenselijk is. Aangezien het vaak 1,5 tot 2 jaar voorbereiding vergt zou je voor 
het 1e kwartiel voor de commissie eerstejaars moeten gaan vragen.  

 Kevin geeft aan dat we dit voor gaan leggen aan de SRC. Thijs en Stijn willen zich hier wel in 
verdiepen. 

 
6. Beleidsreflectie 2014-II (ter goedkeuring)   (stuknummer 2015021902)    

Op- en aanmerkingen: 

 Pagina 4: 
o Rien: ABC and ICOS staan niet op de website. Daarbij is de ABC niet betrokken bij de 

maanden. 
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o Janneke: graag de commissies uitschrijven, zodat duidelijk is wie ze zijn en wat ze 
doen. 

 Epiloog: 
o Rien geeft aan dat er in het epiloog wordt gesproken over een goede samenwerking, 

hij kan zich hier echter niet in vinden. Het OSb neemt vaak een lakse houding aan en 
hij heeft wel meerdere punten die hij kan noemen. 

o Bo sluit zich hierbij aan en geeft aan dat dit speelt bij meerdere verenigingen. 
o Kevin geeft aan dat hij deze punten graag hoort. 
o Rien: ABC is niet netjes gegaan; Inventarisatie categorie 4 heeft hij over gemaild, 

waar niets mee gedaan is; elective SRC heeft hij nagevraagd, heeft hij zelf uit moeten 
zoeken; Als laatste heeft hij een mail gestuurd over de begroting, daar werd lastig 
over gedaan en niet netjes op gereageerd.  

o Met betrekking tot het laatste geeft Pim aan dat het met de begroting hetzelfde gaat 
als voorgaande jaren, er wordt een prognose gesteld.  

o Rien geeft aan dat wanneer dit naar een volgende pagina getrokken zou worden het 
al een begroting genoemd zou kunnen worden. 

o Pim kan zich hier in vinden en geeft aan dat het OSb dit mee zal geven aan het 
volgende bestuur. Hij geeft daarnaast aan dat de statuten überhaupt moeten 
worden aan gepast, aangezien daar nog steeds dingen in staan die al jaren niet meer 
nageleefd worden. Bijvoorbeeld dat de stukken 7 dagen van tevoren online moeten 
staan.  

o Veel verenigingen geven echter aan dat het wel handig is wanneer dit een week van 
tevoren online staat, omdat ze bepaalde dingen ook van tevoren willen bespreken 
tijdens de BV. Dus in ieder geval een agenda online zou fijn zijn. 

o Kevin: 7 dagen van tevoren de agenda online gaat gebeuren. Stukken is alleen niet 
altijd te redden, dus op maandag is wel handiger. 

o Bo en Fabian geven aan dat je het dan pas dinsdag leest en niet meer in de BV kan 
behandelen. 
 
Maschja verlaat de zaal. 
 

o Kevin: dan wordt het 7 dagen van tevoren, maandag de stukken voor 10 uur.  
o Arago is het ook eens met wat Rien aangaf, er worden vaak ook dingen beloofd die 

vervolgens niet waargemaakt worden. 
 
Nina komt binnen. 
 

o Kevin geeft aan dat het OSb dit op gaat pakken en ervoor zal zorgen dat dit het 
komende half jaar verbetert.  

Met de genoemde wijzigingen is de Beleidsreflectie 2014-II goedgekeurd. 
 

7. Financieel halfjaarverslag 2014-II (ter goedkeuring)   (stuknummer 2015021903)  
Op- en aanmerkingen: 

 Pagina 1: 
o Kwartaalverslag 2 moet halfjaarverslag 2 worden. 
o 31-01-2014 moet 31-01-2015 worden. 

 
Laura komt binnen. 
 

 Pagina 2: 
o 2014 moet 2015 worden op heel veel plekken.  
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o Nog twee openstaande debiteuren, misschien iets meer druk, want reminder 
misschien niet genoeg? 

 Pagina 4: 
o Onvoorzien en Bankkosten staan verkeerd. 
o Heel veel rekenfouten, hier moet naar gekeken worden. 

Met de genoemde wijzigingen is het Financieel halfjaarverslag 2014-II goedgekeurd. 
 

8. Beleidsplan 2015-I (ter goedkeuring)   (stuknummer 2015021904)    

 Pagina 1:  
o Nina vraagt zich af hoe Vision 2020 via de ICOS gaat 
o Vincent geeft aan dat op het moment het ICOS niet altijd doel heeft, Vision 2020 is 

juist een doel wat heel goed bij de commissie zal passen. Zodat de gehele ALV via het 
ICOS op de hoogte blijft. Verenigingen kunnen hier bovenop blijven zitten door ICOS 
vergaderingen bij te wonen. Zo kan er bijvoorbeeld een Cambridge english cursus 
geregeld worden. 

o Nina geeft aan dat bij Dimensie persoonlijk met de opleiding al dingen worden 
besproken met betrekking tot Vision 2020, dus dat dit misschien dan overbodig is. 

o Vincent geeft aan dat het hartstikke goed is dat dit dan al gebeurt, maar dat vooral 
voor het regelen van dingen op grote schaal een ICOS wel heel handig hiervoor zou 
kunnen zijn. 

o Bo en Fabian geven ook aan dat ICOS niet direct relevant is omdat zij alleen Duitsers 
hebben en veel minder internationale studenten.  

o Vincent geeft aan dat ICOS hierdoor wel relevant kan worden. Het probleem is juist 
dat de commissie vaak gezien wordt als commissie zonder duidelijk doel en voor 
sommigen als niet relevant. Door ze een doel te geven kunnen ze voor meer mensen 
iets betekenen. 

o Carmen stelt voor dat er een visie voor het ICOS geschreven wordt dat dan tijdens 
een volgende ALV kan worden gepresenteerd waarna verenigingen zelf kunnen 
beslissen of de commissie relevant is voor hen om dan te beslissen of ze (opnieuw) 
plaats willen nemen in de commissie.  

Het Beleidsplan 2015-I is goedgekeurd. 
 

9. Charge SRC (ter goedkeuring)  
Charge: Jeroen Monteban 

Geen bezwaar, dus charge goedgekeurd. 

   
10. Bestuurswissel: CTW afgevaardigde (ter goedkeuring) 
Decharge: Thijs Baltes Charge: Ingrid van den Brink 

Geen bezwaar, dus charge goedgekeurd. 

 
Thijs houdt een lang verhaal waarin hij zowel het OSb als de verenigingen bedankt.  
11. W.V.T.T.K.  

 Laura stelt zich voor als opvolgster van Elise bij het SU, zij zal vanaf nu bij de vergaderingen 
zitten. 

 Elise geeft aan dat ze nog een opmerking vergeten is aan het begin, namelijk dat de skills 
commissie nog mensen zoekt. 

12. Rondvraag & borrelvoorbereiding  

 Berend vraagt zich af hoe andere verenigingen dingen doen met BHV en TOM studenten; zijn 
er mogelijkheden om vrij te krijgen of iets anders. Bij Proto hebben ze hier problemen mee. 

 Thijs geeft aan dat Henk deze cursussen geeft en dat hij dit alleen maar overdag doet. 
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 Berend geeft aan dat hij wel contactgegevens heeft van Jelmer, die BHV regelt. Hij geeft aan 
dat dit dan voor alle verenigingen geldt en daarom misschien collectief dit aan moeten 
pakken. 

 Kevin geeft aan dat hij hierover contact gaat opnemen, wanneer Berend hem hierover de 
contactgegevens wil sturen. 
AP Berend: contactgegevens Jelmer doorsturen aan Kevin. 
AP Kevin: Jelmer mailen over BHV cursussen. 

 

 Hierop inhakend vraagt Roel of er meer verenigingen zijn die behoefte hebben aan meer BHV 
cursussen, aangezien veel mensen die de cursus hebben gehad ondertussen weg zijn of geen 
tijd hebben. 

 

 Hidde geeft aan dat zij hier ook een probleem mee hadden, maar dat je hiervoor contact op 
kan nemen met SU. Zij hebben hier een subsidie voor. 

 
13. Resumé der actiepunten 

 OSb: Ontwikkelingen terugkoppelen aan de ABC. 

 Verenigingen: Activisme-enquete van OS invullen.  

 OSb: Wijzigingen Activismebeurzen reglement doorsturen naar verenigingen. 

 Proto : contactgegevens Jelmer doorsturen aan Kevin 

 OSb: Jelmer mailen over BHV cursussen. 
  
14. Sluiting  
15.57 

 
 


